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20/379 

   

 

Delegerte saker  

 

 

Saker 

Saksnummer Tittel 

064/20 Pålegg om stans - gbnr 157/60 Buholmen - Bustad 

Pålegg om stans med øyeblikkelig verknad. 

Med heimel i plan- og bygningslova § 32-4 vert det gjeve pålegg om 
stans av byggearbeid på gbnr 157/60 med øyeblikkelig verknad.  

 

065/20 Søknad om ferdigattest gbnr 130/29 - Vardevegen 
 

 

066/20 Ferdigattest til garasje på gbnr 130/29 - Vardevegen 
 

 

067/20 Løyve til bygging av våningshus på landbrukseigedom gbnr. 162/4 - Børilden 
 

 

068/20 Bruksendring frå hytte til våningshus på landbrukseigedom  på gbnr. 162/4 
 

 

069/20 Løyve til bygging av garasje, vinterhage og mur på gbnr. 139/57 - Solend 
 

 

070/20 Pålegg om stans av anleggsarbeid på gbnr. 156/82 - Austrheim 
 

 

071/20 Ferdigattest til bustad på gbnr. 131/314 - Fonnes 
 

 

072/20 Løyve til byggjing av garasje på gbnr. 131/290 - Straumshaugane 
 



 

 

 

073/20 Løyve til tilbygg garasje på gbnr. 149/12 - Årås grasbane 
 

 

 

 

Framlegg til vedtak: 

Delegerte saker vert tekne til orientering 
 

Formannskapet - 060/20 - 07.05.2020 

 

FS -  behandling: 

Asbjørn Toft orienterte om delegerte saker.  
Sak 064/20, gbnr 157/60. Her har det også komme inn ein dispensasjonssøknad, som kan 
handsamast tidlegast i eit møte i formannskapet tysdag 12. mai. 

Ordførar per Lerøy ba om eit ekstra formannskapsmøte tysdag 12. mai klokka 16.00 for å handsama 
denne søknaden om dispensasjon. Formannskapsmedlemmene stadfesta dette.  

Kommunalsjef Thomas Lindås orienterte kort om saka, der det kort sagt er reist grunnmur høgare 
enn det som er tillate, om ein skal halda maksimal mønehøgde. Kommunen har forsøkt å formidla 
kontakt mellom 157/60 og 157/81, men har ikkje klart å få til ei semje mellom desse naboane. 
Innhaldet i ny søknad og nabomerknader vert utgreidd i saka som kjem opp til formannskapet tysdag 
12. mai. 

Ordførar Lerøy ba om at alle deler av saka vart tatt med i saka. Må sjå om det er mogleg å finna ei 
løysing, og om faginstansen og formannskapet er samde, må det vera mogleg å få med seg 
Fylkesmannen også.  

--- 

Asbjørn Toft gjekk gjennom dei delegerte sakene vidare. 

I samband med Delegert sak 070/20, ba ordførar Lerøy om at det vart lagt opp til synfaring her 
samstundes med synfaring på Heiane-feltet. 

Handsaming i formannskapet: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke 

 

FS  vedtak: 

Delegerte saker vert tekne til orientering 

 

Saksopplysninger: 

 
 



 

 

         

 


